
Datum doručení:   29. 3. 2020

Centrální číslo jednací: PS2020004713

Věc:  PÚZ Lipnice

Žádost
(…)
Věc: žádost o informace

Vážený pane …………,

Podávám  tímto  žádost  o  informace  dle  zákona  106/99  Sb.,  o  svobodném  přístupu
k informacím ve věci rekreačního zařízení pro občany zákonodárce v Lipnici nad Sázavou.  

Otázky:

1) Od kdy je toto zařízení v provozu a pro kolik lidí?
2) Kolik činily finanční náklady na jeho vybudování?
3) Je provoz celoroční, a jak je kapacitně zařízení využíváno?
4) Má stále zaměstnance, případně kolik v plném provozu a kolik mimo provoz?
5) Jak vysoké byly roční náklady na provoz v roce 2019?
6) Kolik občanů zákonodárců využilo jeho služeb v roce 2019?
7) Nabízí zařízení zdravotnické, rehabilitační a restaurační služby?
8) Hradí si pobyt občané zákonodárci plně, nebo mají slevy?
9) Jaká je průměrná cena na osobu s plnou penzí?
10) Mohou zařízení využívat i běžní zaměstnanci obou komor parlamentu, případně i z

ministerstev a dalších státních úřadů?

Děkuji Vám předem za Vaši odpověď a přeji Vám i Sněmovně mnoho zdaru!

                                                                                                                    
V úctě
(…)

Odpověď
(…)
Vážený pane,

předseda  Poslanecké  sněmovny  nám  postoupil  Vaši  žádost  o  informace  podle  zákona  č.

106/1999 Sb. podanou prostřednictvím datové schránky.

Žádost  byla  adresována  Poslanecké  sněmovně,  k rukám  předsedy  Poslanecké  sněmovny.

V souladu s Příkazem č. 4/2010 vedoucího Kanceláře Poslanecké sněmovny, v platném znění,

je k jejímu vyřízení příslušné Samostatné oddělení styku s veřejností.  

Úvodem odpovědi,  bychom rádi  uvedli,  že objekt v Lipnici  nad Sázavou není  rekreačním

zařízením, ale jedná se o provozně-účelové zařízení,  ke kterému má Kancelář  Poslanecké



sněmovny právo hospodaření. Toto provozně-účelové zařízení slouží především pro jednání

orgánů Poslanecké sněmovny, poslaneckých klubů, útvarů Kanceláře Poslanecké sněmovny,

blíže odpověď na otázku č. 3.

K vašim otázkám uvádíme následující:

Otázka č. 1: Od kdy je toto zařízení v provozu a pro kolik lidí?

Odpověď:  Kanceláři  Poslanecké  sněmovny  přísluší  právo  hospodaření  s objektem  od

prosince 1995. Aktuální kapacita provozně-účelového zařízení je 43 lůžek.

Otázka č. 2: Kolik činily finanční náklady na jeho vybudování?

Odpověď: Náklady  na  vybudování  objektu  jako  celku  nejsou  Kanceláři  Poslanecké

sněmovny známy, protože vznik a počátky stavby objektu jsou datovány již v roce 1939, tedy

o 56 let dříve, než Kanceláři Poslanecké sněmovny příslušelo právo hospodaření s objektem.

Otázka č. 3: Je provoz celoroční, a jak je kapacitně zařízení využíváno?

Odpověď: Provozně-účelové zařízení je v provozu celoročně, slouží k výjezdním zasedáním,

schůzím a seminářům, tj. k práci orgánů Poslanecké sněmovny, k práci poslaneckých klubů a

k jednání organizačních útvarů Kanceláře Poslanecké sněmovny. 

V případě volné kapacity je možné provozně-účelové zařízení využít k rekreačním pobytům

zaměstnanců,  vč.  jejich  rodinných  příslušníků,  poslanců  a  jejich  rodinných  příslušníků  a

dalších  hostů.  V roce  2019  se  v provozně-účelovém  zařízení  uskutečnilo  14  pracovních

jednání a setkání, celkem se těchto jednání zúčastnilo 203 osob. 

Otázka č. 4: Má stálé zaměstnance, případně kolik v plném provozu a kolik mimo provoz?

Odpověď: Celoročně  v provozně-účelovém  zařízení  pracuje  7  zaměstnanců  Kanceláře

Poslanecké sněmovny.

Otázka č. 5: Jak vysoké byly roční náklady na provoz v roce 2019?

Odpověď: Výdaje  na  mzdové,  provozní,  technické  a  investiční  zabezpečení  provozu

provozně-účelového zařízení v roce 2019 činily 11 489 120,97 Kč.

Otázka č.: Kolik občanů zákonodárců využilo jeho služeb v roce 2019?

Odpověď: V roce 2019 provozně-účelové zařízení využilo 866 osob, z toho 108 osob byli

poslanci a senátoři. 

Otázka č. 7: Nabízí zařízení zdravotnické, rehabilitační a restaurační služby?

Odpověď: Zdravotnické,  ani  rehabilitační  služby  v provozně-účelovém  zařízení  nejsou

poskytovány. Restaurační služby jsou poskytovány pouze pro ubytované hosty.

Otázka č. 8: Hradí si pobyt občané zákonodárci plně, nebo mají slevy?

Odpověď: Ano, hradí si všechno, poslanci ani senátoři žádné slevy nemají. Na druhou stranu

jsou ceny nejvyšší pro cizí hosty, kteří s Poslaneckou sněmovnou nemají nic společného, což



vyplývá ze stanovených pravidel, kdy pro pracovní a rekreační účely využívání provozně-

účelového zařízení jsou stanoveny různé skupiny osob s odlišnou cenovou hladinou.

Otázka č. 9: Jaká je průměrná cena na osobu s plnou penzí?

Odpověď: Průměrnou  cenu  za  osobu  s formou  stravování  plné  penze  není  možné  určit,

protože  i  v rámci  různých  skupin  osob,  které  mohou  provozně-účelové  zařízení  využívat

k pracovním,  nebo  rekreačním účelům jsou  stanoveny  odlišné  cenové  hladiny  (např.  děti

apod.). Např. ubytování se stravováním formou plné penze činí pro poslance 479 Kč/den.

Otázka  č.  10: Mohou  zařízení  využívat  i  běžní  zaměstnanci  obou  komor  parlamentu,

případně i z ministerstev a dalších státních úřadů?

Odpověď: V případě volné kapacity provozně-účelového zařízení to možné je. V minulosti se

zde  například  uskutečnily  porady  Grémia  ředitelů  některých  krajských  úřadů  (např.  Kraj

Vysočina), výjezdní konference Odboru projektového řízení organizované Ministerstvem pro

místní rozvoj, jednání Ministerstva zdravotnictví a jednání Kanceláře Senátu. 

S pozdravem

(…)
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